



C.H. ROBINSON

Client Advisory

April 22, 2022

Canada Customs Announces End of COVID-19 Relief May 7th

Dear Valued Customer,

Canada Border Services Agency (CBSA) has announced that they are ending special tariff treatment that provided a degree of relief for importers of certain categories of merchandise during the COVID-19 pandemic.

This matter is addressed in the following two Customs Notices (CNs) that were issued on April 14 and April 19, 2022, respectively:

CN 22-08 – refers to Order in Council (OIC) 20-304

[Customs Notice 22-08: Order Repealing the Certain Goods Remission Order \(COVID-19\) \(cbsa-asfc.gc.ca\)](https://www.cbsa-asfc.gc.ca/publications/cn-ad/cn22-08-eng.html)

CN 22-09 – refers to OIC 73-2529

<https://www.cbsa-asfc.gc.ca/publications/cn-ad/cn22-09-eng.html>

Both changes come into effect on May 7, 2022.

Thank you for being our Valued Customer. If you have any questions, please do not hesitate to contact your C.H. Robinson commercial representative for further information.

Sincerely,
C.H. Robinson

Our information is compiled from a number of sources that to the best of our knowledge are accurate and correct. It is always the intent of our company to present accurate information. C.H. Robinson accepts no liability or responsibility for the information published herein.



C.H. ROBINSON

Avis aux clients

22 avril 2022

L'ASFC annonce que les exonérations liées à la COVID-19 expireront le 7 mai

Cher client,

L'Agence des services frontaliers du Canada (ASFC) a annoncé qu'elle mettait fin aux traitements tarifaires particuliers qui offraient des exonérations aux importateurs pour certaines catégories de marchandises pendant la pandémie de la COVID-19.

Cette question est traitée dans les deux Avis des douanes (AD) suivants, qui ont été publiés le 14 avril et le 19 avril 2022, respectivement :

AD 22-08 – porte sur le décret 20-304

[Avis des douanes 22-08 : Décret abrogeant le Décret de remise visant certaines marchandises \(COVID-19\) \(cbsa-asfc.gc.ca\)](https://www.cbsa-asfc.gc.ca/publications/cn-ad/cn22-08-fra.html)

AD 22-09 – porte sur le décret 73-2529

<https://www.cbsa-asfc.gc.ca/publications/cn-ad/cn22-09-fra.html>

Les deux changements entreront en vigueur le 7 mai 2022.

Nous vous remercions de votre loyauté. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec votre représentant commercial C.H. Robinson pour en savoir plus.

Cordialement,

C.H. Robinson

Nos renseignements sont compilés à partir d'un certain nombre de sources qui, à notre connaissance, sont exactes. Notre entreprise vise toujours à présenter des renseignements exacts. C.H. Robinson décline toute responsabilité quant aux renseignements publiés dans le présent document.